
MR-vergadering dinsdag 19 december 

Aanwezig: Paul de Laat (vz), Freek van der Sman, Senne Donders, Floor Bourgonjen, Milo vd Werf, Marijke vd 

Gaag, Paul Burghouwt (directie) en Sandra Henrichs (not) 

Vergaderdata ’23-‘24 

Donderdag 15 februari 

Dinsdag 26 maart 

Donderdag 16 mei 

Dinsdag 25 juni 

 

1. Opening en vaststellen notulist (wordt SandraH) 

2. Vergaderstructuur: In het vervolg zullen we het 1e deel van de vergadering met aanwezigheid van één 

van de directieleden doen en het 2e deel zonder. 

3. MR-reglement komt van de directie af en HR is voor de MR en moet goedgekeurd worden middels een 

handtekening. Vanuit de training werd duidelijk, dat er heel veel vooraf moet worden aangegeven en 

dan met name instemmings- of adviesrecht bij de stukken, die vanuit de directie geleverd worden. Dit 

kwam oa vanuit de goede training van BOOR, die gevolgd door een groot deel van de MR. Milo deelt 

naslagwerken enz uit, die bij de cursus horen. (De naam is mij ontgaan, dus nog bijvoegen aub). 

4. Schoolpleinen: 2 januari wordt er gestart (na enkele kleine aanpassingen) met de werkzaamheden aan 

het kleuterplein. Plan is iets duurder uitgevallen, maar er is ook een schenking vanuit 1 van de 

besturen van 10.000. Dit is ook voor een deel voor de WDS en VDVM. 

Paul B gaat nog met wat kinderen naar het Depot van gemeentewerken om daar enkele elementen uit 

te zoeken. Floor geeft het bestaan van Stekstadstuinwinkel aan, die als doel heeft de stad groener te 

maken (school en lessen). Paul B zal inventariseren en overleggen met de leerlingraad. 

Senne vraag zich af of er nog ruimte voor beweging is buiten VDVM omdat dat wel klein is. Milo geeft 

aan, dat wellicht een andere indeling helpend zou kunnen zijn. 

Er was ook nog een vraag over het fietspad WDS, Paul B is in overleg met de gemeente 

5. Aannamebeleid: Paul B legt uit dat er een voedingsgebied aangehouden wordt en dat er nu 4 

leerlingen op de wachtlijst staan voor groep 4 (zijn niet te plaatsen ivm personeelsgebrek en de grootte 

van de huidige groepen). We streven naar een 4 stromenschool (4 per leerjaar). Voorkeur krijgen 

broers/zussen. Wennen: moet een aanpassing in: kleuters wennen 4 dagdelen. 

6. a. Schoolplan: veel input vanuit de 2 studiedagen. Op 15 februari zal het concept besproken worden 

op de MR-vergadering. 26 maart zal de instemming vanuit de MR worden gedaan. 

b. Nieuwbouw: deze geeft Paul B nog aan om te bespreken. De Stern blijkt bouwheer te zijn (dus 1e 

aanspreekpartij) en bsp16hoven wordt vrijwel niet genoemd in alle stukken. Architect is: Zwarte Hond 

(en die zal de plannen enigszins aanpassen) en daarbij zou ook rekening gehouden moeten worden 

met onze visie-uitgangspunten: 4-stroomschool. De vergunning van de tijdelijke bouw VDVM loopt tot 

aug 25, dus actie nodig mbt verlenging. 

7. Vaststellen notulen vorig overleg: er zijn verschillende acties: 

• Data training -> vervallen 

• Agenda aanpassen -> vervallen 

• SH inval Anne H? -> volgt nog 

• Gezonde fitte school -> wel in schoolplan benoemen 

8. Rondvraag:  

- Graag de events eerder aan ouders aangeven ivm werkroosters, die al lang vooraf moeten worden 

ingevuld. Ook een oproep hulpouders al lang voor de events mbt de data communiceren. Dit kan 

ook via de basisschool-app. 

 

 

 

 


